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ZAPISNIK 

14. sestanka Društva ALUMNI FS (DAFS) – volilni občni zbor 
 z dne 16. januarja 2024 ob 17.00 uri v predavalnici B-108 na  

Fakulteti za strojništvo, Smetanova 17, 2000 Maribor. 
 

 
 
Na volilnem občnem zboru Društva ALUMNI FS je bilo prisotnih 20 članov. Seznam prisotnih je priložen 
originalu zapisnika.  
 
Zbor je začel predsednik DAFS red. prof. dr. Andrej Polajnar. Za zapisnik je bil zadolžen tajnik izr. prof. 
dr. Karl Gotlih. 
 
 
DNEVNI RED: 
 
1. Otvoritev občnega zbora in pozdrav 
2. Strokovno predavanje: Inženirski materiali in metalografske preiskave (doc. dr. Tonica Bončina 

in red. prof. dr. Franc Zupanič) 
3. Izvolitev organov občnega zbora  
4. Vsebinsko poročilo predsednika Društva ALUMNI FS 
5. Finančno poročilo o delovanju društva za leto 2023 
6. Razprava o poročilih in sprejetje poročil 
7. Razrešnica dosedanjim organom Društva ALUMNI FS 
8. Predlogi in volitve novega sveta in predsednika DAFS 

Predlogi: predsednik red. prof. dr. Niko Samec, namestnik predsednika Iztok Gornjak univ. dipl. 
inž. str., tajnik doc. dr. Janez Gotlih 

9. Način volitev novega vodstva DAFS (tajno/javno) 
10.  Volitve 
11. Načrt dela DAFS za naslednje obdobje 
12. Pobuda za včlanitev DAFS v ZID Maribor 
13. Pobude in predlogi članov Društva ALUMNI FS, članarina za leto 2024 
 

Ad 1. 
 
Otvoritev občnega zbora in pozdrav 
 
V uvodu je predsednik DAFS red. prof. dr. Andrej Polajnar odprl občni zbor in pozdravil prisotne. 
Prisotne je pozdravil tudi prodekan Fakultete za strojništvo red. prof. dr. Iztok Palčič. 
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Ad 2. 
 
Strokovno predavanje: Inženirski materiali in metalografske preiskave (doc. dr. Tonica Bončina in 
red. prof. dr. Franc Zupanič) 
 
Red. prof. dr. Franc Zupanič je pripravil izredno zanimiv pregled Inženirskih materialov s poudarkom 
na letnih svetovnih količinah, ki se proizvedejo in ogljični odtis, ki ga ta proizvodnja pusti. V predavanju 
se je tudi posvetil sintezi materialov na osnovi zaželenih lastnosti, kar je trenutno v metalurgiji 
pomembno vprašanje: kako zgoditi material in njegovo strukturo po željah naročnika in zahtevah pri 
uporabi. 
Doc. dr. Tonica Vončina se je v svojem predavanju posvetila Metalografski forenziki. Pri njenem delu 
jo zanimajo vzroki za razne poškodbe ali zlome na materialih. Predavateljica je razložila pot priprave 
vzorca in izredno pomembnost natančnosti dela in ker so rezultati njenih raziskav pogosto izvedenska 
mnenja, je zmeraj potrebno zagotoviti ponovljivost uporabljenih metod in postopkov. 
 
 

Ad 3. 
Izvolitev organov Občnega zbora 
Predsednik DAFS je podal predloge za organe občnega zbora. Izmed navzočih članov so bili v delovno 
predsedstvo zbora predlagani: 
 
doc. dr. Tomaž Vuherer kot predsednik,  
Nejc Filip Svenšek kot namestnik predsednika,  
 
verifikacijska komisija:  
 
Skuhala Damir in  
Andrej Bolčina,  
 
za overovatelja zapisnika sta bila imenovana  
 
Tadeja Helbl Vela in 
Eneja Kovačič.  
 
Kandidati za člane organov občnega zbora se s kandidaturo strinjajo.  
 
Z 20 glasovi ZA in nič PROTI je bil sprejet 
 
1. sklep:  Potrdijo se organi občnega zbora DAFS in sicer: 
 
  doc. dr. Tomaž Vuherer kot predsednik delovnega predsedstva, 
 
  Nejc Filip Svenšek kot namestnik predsednika delovnega predsedstva, 
 
  Skuhala Damir kot član verifikacijske komisije, 
 

Andrej Bolčina kot član verifikacijske komisije, 
 

Tadeja Helbl Vela kot overovateljica zapisnika in 
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Eneja Kovačič kot overovateljica zapisnika. 

 
Delovno predsedstvo je prevzelo vodenje občnega zbora DAFS. Na občnem zboru je bilo prisotnih 
dvajset članov in verifikacijska komisija je ugotovila skladno z 18. členom statuta (drugi odstavek), da 
je Občni zbor DAFS sklepčen. 
 
 
Po krajši razpravi je bil z dvajset glasovi ZA in nič PROTI sprejet 
 
2. sklep:  Dnevni red občnega zbora je bil brez dopolnitev in sprememb sprejet. 
 

 
Ad 4. 

 
Vsebinsko poročilo predsednika Društva ALUMNI FS 
Predsednik DAFS je podal vsebinsko poročilo o delu za zadnje obdobje od občnega zbora, ki je bil 15. 
maja 2022 do 16. januarja 2024.  Poročilo je Priloga 1 zapisnika. 
 

 
Ad 5. 

 
Finančno poročilo o delovanju društva za leto 2023 
 
Predsednik DAFS je podal finančno poročilo o poslovanju za leto 2023 skladno s Slovenskimi 
računovodskimi standardi, Zakonom o društvih, Zakonom o računovodstvu in Zakonom o javnih 
financah.  Finančno poročilo o delovanju društva je sestavljeno iz naslednjih enot: poročilo o 
poslovanju, finančno poročilo, bilanca stanja in izkaz poslovnega izida. 
 
Bilanca stanja vsebuje podatke o stanju sredstev in obveznosti do njihovih virov na dan 31.12.2023. 
Društveni sklad znaša 4.057,11 evrov na dan 31.12.2023.  
 
 

Ad 6. 
 

Razprava o poročilih in sprejetje poročil 
 
Po podanih poročilih iz točke 4 in 5 se je o njih razvila razprava.  
 
Po razpravi sta bila z dvajset glasovi ZA in nič glasovi PROTI sprejeta 
 
3. sklep:  Vsebinsko poročilo predsednika o delovanju DAFS v zadnjem obdobju od 15. maja 2022 

do 16. januarja 2024 se sprejme. 
 
4. sklep:  Sprejme se poročilo o poslovanju za leto 2023 in poslovno poročilo za leto 2023. 
 

 
  

https://alumni.fs.um.si/datoteke/Zapisnik%2014.%20sestanka%20-%20Priloga%201.pdf


  

 Maribor, 16. 01. 2024 
 

 
 

 
4 

 

Ad 7. 
 
Razrešnica dosedanjim organom Društva ALUMNI FS 

 
Skladno s statutom DAFS in dnevnim redom je bil z dvajset glasovi ZA in nič glasovi PROTI sprejet 
 
5. sklep:  Člani sveta DAFS: predsednik red. prof. dr. Andrej Polajnar, namestnik predsednika 

gospod Aleksander Hercog, univ. dipl. inž. str. in tajnik izr. prof. dr. Karl Gotlih se 
razrešijo materialne in pravne odgovornosti do DAFS in s funkcij, ki so jih zasedali. 

 
 

Ad 8. 
 
Predlogi za novo vodstvo DAFS in izvolitev novega vodstva  
 
Predsednik občnega zbora DAFS doc. dr. Tomaž Vuherer je pozval prisotne h kandidaturi za člane 
novega vodstva DAFS. Vodstvo Fakultete za strojništvo predlaga red. prof. dr. Nika Samca za 
predsednika,  za namestnika predsednika Iztoka Gornjaka univ. dipl. inž. str., in tajnika doc. dr. Janeza 
Gotliha.                                                                                                               
 
Predlagani kandidati za predsednika, podpredsednika in tajnika DAFS se s kandidaturami strinjajo. 
 

Ad 9. 
 

Način volitev novega vodstva DAFS (tajno/javno) 
  
Prisotni člani DAFS so razpravljali o načinu glasovanja za novo vodstvo DAFS. 
 
6. sklep:  Prisotni na zboru so se soglasno opredelili za javno izrekanje o predlaganih kandidatih 

za novo vodstvo DAFS. 
 

Ad 10. 
 
Volitve 
 
 
7. sklep:  Za predsednika DAFS je z vsemi glasovi prisotnih bil izvoljen red. prof. dr. Niko Samec 

z dvoletnim mandatom. 
 
8. sklep:  Za namestnika predsednika DAFS je z vsemi glasovi prisotnih bil izvoljen gospod Iztok 

Gornjak univ. dipl. gosp. inž., z dvoletnim mandatom. 
 
9. sklep:  Za tajnika DAFS je z vsemi glasovi prisotnih bil izvoljen doc. dr. Janez Gotlih z dvoletnim 

mandatom. 
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Ad 11. 
 
Načrt dela DAFS za naslednje obdobje 
 
Novoizvoljeni predsednik DAFS se je v imenu celotnega Sveta DAFS zahvalil članom za izkazano 
zaupanje in podal načrt dela, ki je nadaljevanje dobrih praks, ki jih DAFS udejanja od svoje ustanovitve.  
 
 

Ad 12. 
 
Pobuda za včlanitev DAFS v ZID Maribor 
 
Izr. prof. dr. Karl Gotlih je podal pobudo za vključitev DAFS v ZID Maribor. Društvo strojnih inženirjev 
Maribor je pred leti propadlo. V našem okolju inženirji strojništva nimajo več svoje stanovske 
organizacije. Postavljati na novo DSI je nesmiselno, če imamo na FS že delujoč DAFS in bi s pristopom 
DAFS k ZID Maribor, vsi člani DAFS postali tudi člani Slovenske inženirske zveze. To združevanje je 
pomembno za naše inženirje strojništva, ki bi zaradi strokovnih zahtev tujih nacionalnih regulatorjev v 
tujini potrebovali za delo ali izpeljavo projektov naziv EUR ING, ki ga podeljuje Evropska inženirska 
zveza (EE) preko Nacionalnega odbora EE Slovenije pri SIZ. Naziv EUR ING ni mogoče pridobiti, če 
kandidat ni član nacionalne inženirske organizacije.  
Vključitev DAFS z ZID pa tudi ne pomeni za DAFS velik finančni zalogaj. Trenutna letna članarina 
inženirskih društev, ki so včlanjena v ZID je 300€. 
Po razpravi, ki se je razvila o predstavljeni pobudi so pristoni sprejeli: 
 
10. sklep:  Prisotni na zboru so se soglasno opredelili za včlanitvi DAFS v ZID Maribor. Tajnik DAFS 

bo poslal pristopno izjavo na ZID. 
 

Ad 13. 
 
Pobude in predlogi članov Društva ALUMNI FS, članarina za leto 2024 
 
Prisotni na zboru so razpravljali o članarini za leto 2024. Po razpravi je bil z vsemi glasovi ZA in nobenim 
glasom PROTI sprejet 
 
11. sklep:  Skladno z 21. členom statuta DAFS se določi članarina se za leto 2024. V letu 2024 se 

članarina ne bo pobirala. Odziv pri pobiranje članarine je vsako leto slab in zato člnarina 
v takem pomenu nima smisla. Novo vodstvo DAFS se je zavzelo, da bo potrebna 
sredstva za nove projekte poskušalo pridobivati iz gospodarstva v obliki donacija za v 
tistem trenutku aktualne projekte.  

 
 
Pobude in predlogi članov Društva ALUMNI FS 
 
Na dano točko ni bilo razprave. 
 
Ob zaključku zbora se je predsednik zbora doc. dr. Tomaž Vuherer zahvalil prisotnim za udeležbo in 
aktivno sodelovanje in zbor zaključil ob 19.15. 
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